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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen módon oldható meg térfigyelő-kamerarendszer
kiépítése Buzsák, Gamás, Polány, Pusztakovácsi és Varászló településeken? Számíthatnak-e 
kormányzati segítségre? " 

Tisztelt Dr. Pintér Sándor Miniszter Úr!

Amint az minden bizonnyal Miniszter Úr előtt is ismert, korábban igen nagy népszerűségnek 
örvendett a helyi önkormányzatok körében a térfigyelő-kamerarendszerek kiépítéséhez nyújtott 
kormányzati segítség, melynek keretében önerő biztosítása nélkül tudták településeiket jóval 
biztonságossá tenni.

A források véges volta miatt azonban számos település nem tudta kihasználni a fejlesztési 
lehetőséget, illetve vannak olyan települések is, amelyeken a korábban megépített rendszerek mára 
már elavultak.

Jóllehet örvendetes, hogy a Fonyódi-, a Kaposvári-, és a Marcali járás településeinek többségében a 
térfigyelő-kamerarendszer a mai kor technikai színvonalának megfelelő, azonban Buzsák, Gamás, 
Polány, Pusztakovácsi és Varászló települések egyáltalán nem rendelkeznek ilyen jellegű, a 
közbiztonságot és a biztonságérzetet egyaránt növelő eszközrendszerrel.

Tisztelettel kérdezem ezért Miniszter Urat:

Van-e bármilyen forrás, terv, lehetőség arra vonatkozólag, hogy Buzsák, Gamás, Polány, 
Pusztakovácsi és Varászló településeken térfigyelő-kamerarendszer kiépítésével tehessék 
biztonságosabbá a lakosok mindennapjait?

Várom megtisztelő válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,



dr. Steinmetz Ádám
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